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„Támogatják-e afogyasztóvédelmi civil szervezeteket?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/2746.számon „Fontosnak tartja-e a hazai fogyasztó egészségét?" benyújtott
kérdésemre Őn többek kőzött az alábbiakkal válaszol : „A hatékony fogyasztóvédelem
elérésének egyikfő eszköze afogyasztóvédelem társadalmasítása, vagyis a társadalom
önvédelmének megerősítése ".

A szervezetektől kapott sorozatos vészjelzések alapján értesülhettünk arról, hogy
Magyarországon a fogyasztóvédelmi társadalmi szervezetek kritikus körülmények között
működnek. A Fogyasztóvédelemről szóló 1997/ CLV. tv. széleskörűen meghatározza a
fogyasztók érdekeit védő társadalmi szervezetek feladatait, az ehhez szükséges támogatás,
amelyet a költségvetésnek kellene biztosítani egyre kevesebb. Az utóbbi években a támogatás
összege kizárólag a befizetett bírságok arányában került megállapításra . Ez az összeg a
fogyasztóvédelmi hatóságok ellenőrző apparátusában zajló leépítések miatt nyilvánvalóan
nem növelhető, ráadásul a kifizetések ütemezése is kiszámíthatatlan .
Mindezeket súlyosbítja, hogy a beszedett bírságok alapján számított támogatás eleve nem
fedezi a civil szervezetek napi működéséhez elengedhetetlen költségeket .

Mivel ezek a szervezetek a „ társadalom önvédelmének" legfontosabb letéteményesei
hatékony méltó körülmények között való működésük valóban össztársadalmi érdek lenne .

kérdés



Tisztelt Miniszter úr!

1 .Tervezik-e és mikor a büntetésekből befolyó 30% felemelését a fogyasztók érdekvédelmi
szervezeteinek támogatására?
2. Hogyan kívánják kompenzálni a büntetések befizetésének egyenetlenségeit a civil
szervezetek részére?
3 .Tervezik-e, és mikor tervezhető támogatási rendszer bevezetését a civil szervezetek
számára?

Várom megtisztelő válaszát .
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